
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen ”På Højene” 
 

Mødedato: 19. oktober 2009 kl.19 hos Kjeld Röser 

 

Fremmødte: Kjeld Röser, Mogens Larsen, Søren Sørensen og Peer Bøge Pedersen 

 

Afbud: Helmut Sørensen 

 

Referent: Kjeld Röser 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat 

2. Meddelelser fra formanden 

3. Indkomne forslag 

4. Orientering – løbende sager 

5. Økonomi 

6. Hjemmeside 

7. Eventuelt 

8. Næste møde 

 

Ad. 1: Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat 

Referat af 31. august blev godkendt og underskrevet. 

 

Ad. 2: Meddelelser fra formanden 

Ingen bemærkninger. 

 

Ad. 3: Indkomne forslag    
Ingen bemærkninger. 

 

Ad. 4: Orientering – løbende sager 

Mogens kopierer referatet fra den ekstraordinære generalforsamling, og Søren sørger for 

omdeling senest den 22. oktober. 

Helmut har bestilt 3M fartdæmpning, og firmaet har meddelt, at monteringen sker i uge 43. 

Helmut har orienteret firmaet om, at han er hjemme i denne uge, således at de i fællesskab får 

placeret 3M’eren ud for Kogleaksvej 13, så placeringen er til mindst gene for såvel beboerne 

her, som beboerne i huset overfor. 

Mogens har talt med ETK om ukrudtsbrænding og fejning af vore veje. Det foretages, når 

bladene er faldet af træerne. 

Helmut og Mogens har foretaget vejsyn, og anmodet ETK om, at fylde huller med asfalt og 

revner med asfalt/gummimasse. ETK laver først hullerne, og når det bliver koldere repareres 

revner i vejene. Hullet ved indkørslen til Kogleaksvej udfyldes også, selvom det egentlig ikke 

er foreningens pligt, men flere af vores medlemmer har bedt os om det. 

 

Ad. 5: Økonomi 

Alle, bortset fra en enkelt, har betalt kontingent for 4. kvartal -.beløbet er dog modtaget den 

20. oktober! 

Foreningens formue andrager herefter 335.308,52 kr. 

 

Ad. 6: Hjemmeside 

Hjemmesiden ser ud til at køre fornuftigt. Martin har lovet at udarbejde en systembeskrivelse. 

Når vi har den, kan vi gå i gang med, at finde en ny systemadministrator. 

Måske er der blandt grundejerne nogen, som kender en ung nørd, der interesserer sig for 



konstruktion og vedligeholdelse af hjemmesider. Vi hører gerne herom! 

  

Ad. 7: Eventuelt 

Hundebæ’er på vores grønne arealer er et stigende problem – det er oftest folk udenfor 

grundejerforeningen, som ikke har lyst til, at samle deres hundes efterladenskaber op. 

Indtil videre, anmoder vi vores grundejere om, at gøre folk opmærksomme på, at de har 

glemt noget!   

 

Ad. 8: Næste møde: 

Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 30. november kl. 19 hos Mogens. Der 

arrangeres en mindre julefrokost, eventuelt med en vis egenbetaling. 

 

 

 

 

_____________________________   _____________________________ 

Helmut Sørensen              Mogens Larsen 

 

 

_____________________________    _____________________________ 

Kjeld Röser     Søren Sørensen 

 

 

____________________________  

Peer Bøge Pedersen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
    

 

 

 


